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Bunny Wake Up Clock

User Manual

Please read this manual carefully before operating the device and save it for further
reference.
Before using, please fully charge this device for 4 hours.
1. Scan the QR code to download intelliClock App.

IntelliClock App Google play App Store

2.Turn on the Bluetooth of your device and enter the IntelliClock App for pairing.

3.Select the“Wake UP Clock” and connect.

4.Keep the alarm clock display screen light ON when pairing.

5.Use the controls on your connected device to set the 3 alarms, and adjust volume.

6.Set up other functions by Setting in App.
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Night Lighting
Two ways of switching night light and controlling night light time:

1) By App to set on/off the night light, and set the lighting time from 1 to maximum 60 minutes.

2) By short press the bunny ear to switch on/off the night light at any time, and the light will go off

automatically 30 minutes later.

Brightness can be adjusted by long pressing the bunny ear.

Screen Display
Two display modes: Time or Time and Date, please enter the intelliClock App to set the display mode.

Adjustable brightness: App can set 4 levels of the brightness of screen display, and the brightness will be

dimming automatically from 8 PM to 6 AM, when it is set on by App.

Voice&Touch Control: The display screen can be activated by making a sound or by touching the bunny ear.

Front

AM In 12 hours system, midnight to noon.

PM In 12 hours system, noon to midnight.

Audio Mode

If the icon is always on, it means the audio

alarm time is set. When the audio alarm

goes off, the icon flashes.

Power Indication

If the icon is always on, it means the alarm

clock is charging; once fully charged, the

icon will disappear. A flashing charging

indicator light means the alarm clock is low

on battery.

Night Light
Touch Switch

Audio Mode

Current Time
Display

12h format

Night Light
Touch Switch

Vibration Mode

Charging
Indication

Temperature
Indication

Mode Toggle Button
Audio Mode: When the alarm rings,it will play
music.
Silent Mode: When the alarm rings, it will not
play a sound, or vibrate.
Vibration Mode: Make the alarm vibrate.

/ Adjust Alarm Volume

View The Alarm Time
Short press the button to see the alarm time
you have set.You can set up 3 desired alarm
time on the IntelliClock App.
Function Button
Long press the function button on the clock to
turn off current alarm, when checking the alarm
time you have set.
Press both buttons together for 3 seconds to
switch the clock off.

Silent Mode

Vibration Mode Audio Mode

VOL-

Mode Toggle
Button

Alarm Time
Displaying

VOL+

Function
Reset Button

Charging

Port
Voice Control
Sensor

Back
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Charging Method
Insert the cable included into the charging port on the back of the bunny alarm clock, and then connect the USB

end with a powered USB source, such as laptop, computer or power bank,etc.

There is no “turn on” button for the clock, once charging, the clock turns on.

Energy Saving (not charging status)
1. The screen will go off automatically if more than 30 seconds with no operation.

2. The intelliClock App is automatically disconnected if more than 3 minutes no operation, meanwhile the alarm

clock screen will go off together. You need to re-connect for any App operation.

Setting the Alarm
1. Select the IntelliClock App on your smart phone to set your alarm times.

2. There are 6 built in tones that can be selected for each alarm time: wake/nap/sleep.

3. Quickly press any button on the clock or touch bunny ears to turn off the alarm. If no buttons are touched, the

alarm will continuously ring for 2 minutes and automatically shut off.

4. For all alarm modes: default volume is NOT set as NO volume in the IntelliClock App, and the toggle button on

the back of the clock is set to the Audio Mode, so the alarm will be audible.

Wake Mode:
10 Minutes BEFORE it is time to get out of bed, a warm white light fades in and gradually brightens. The light then

changes to green and music plays for 2 minutes. The green light stays on for a total of 20 minutes, signaling that

your child may get out of bed.

Nap Mode:
10 minutes BEFORE it is okay to get out of bed from nap time, a warm white light pulses. When it is OK to get out

of bed, the light changes to green and music will play

Sleep Mode:
When it is time to go to bed at night, music or white noise plays for two minutes (unless volume is switched off in

App or manual switch on back of the clock). A warm white light pulses, indicating it`s time to sleep. When sound

turns off, a red light stays on for 20 minutes indicating to stay in bed.
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NOTE:
1. Please fully charge the alarm clock prior to first use.

2. Please charge the alarm clock while the battery is low to prolong life of the batteries.

3. Please turn off the power once charging is completed.

4. If the clock is not used for long periods of time, please fully charge to protect the life of the battery.

5. To reduce the risk of fire, the alarm clock should never be exposed to rain or moisture and objects filled

with liquids.

6. Keep this alarm clock away from direct sunlight, open flames or heat.

7. Make sure that you always have easy access to the power cable plug to disconnect the alarm clock

from power.

8. Please do not place this alarm clock on uneven surfaces.

9. Never attempt to remove the casing of this clock.

PRODUCT PARAMETER:
Item: Bunny Wake Up Clock

Material: ABS + PC

Weight: 231 grams

Dimensions: 4.2” wide x 5.45” tall x 3.65” depth

FCC STATEMENTS:
This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions:

(1) This device may not cause harmful interference.

(2) This device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

NOTE:

This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part

15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a

residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed

and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However,

there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause

harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on,

the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.

- Increase the separation between the equipment and receiver.

- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.

- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

Thank you for your purchase!

stores | catalog | www.potterybarnkids.com

1.800.290.8181

Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance 
could void the user’s authority to operate the equipment. 

The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device can be used 
in portable exposure condition without restriction.
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Réveil en forme de lapin

Manuel de l’utilisateur

Lire attentivement ce manuel avant d’utiliser l’appareil et le conserver pour référence future.
Avant d’utilisation, charger l’appareil pendant 4 heures.
1. Balayer le code QR pour télécharger l’appli IntelliClock.

Appli IntelliClock Google play App Store

2. Allumer le Bluetooth de l’appareil et ouvrez l’application IntelliClock pour le jumelage.

3. Sélectionner « Wake UP Clock » et Connect (Connecter).

4. Gardez la lumière de l’écran du réveil allumé lors du jumelage.

5. Utiliser les commandes sur l’appareil connecté pour régler les 3 alarmes et ajuster le volume.

6. Régler les autres fonctions dans l’appli.
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Éclairage de nuit
Il existe deux façons d’activer la veilleuse et de contrôler la durée d’éclairage :

1) Dans l’appli, allumer ou éteindre la veilleuse et régler la durée d’éclairage de 1 à 60 minutes maximum.

2) Appuyer brièvement sur l’oreille de lapin pour allumer ou éteindre la veilleuse en tout temps et la

lumière s’éteindra automatiquement après 30 minutes.

La luminosité peut être ajustée en appuyant longuement sur l’oreille de lapin.

Affichage
Deux modes d’affichage : Heure ou heure et date. Ouvrir l’appli IntelliClock pour régler le mode d’affichage.

Luminosité réglable : L’appli peut régler 4 niveaux de luminosité de l’affichage et la luminosité sera atténuée

automatiquement de 20 h à 6 h, lorsque l’appareil est allumé par l’appli.

Contrôle vocal/tactile : Il est possible d’activer l’écran en faisant un son ou en touchant l’oreille de lapin.

Avant

AM dans un système 12 heures, minuit à midi.

PM dans un système 12 heures, midi à minuit.

Mode audio

Si l’icône est toujours activée, elle indique que

l’heure de l’alarme audio est réglée. Lorsque

l’alarme audio s’éteint, l’icône clignote.

Voyant d’alimentation

Si l’icône est toujours allumée, elle indique que

l’alarme est en charge; une fois la charge

terminée, l’icône disparaît. Un voyant de charge

qui clignote indique que la charge de la pile du

réveil est faible.

Interrupteur
tactile de
veilleuse

Mode audio

Affichage de
l’heure actuelle

Format 12 h

Interrupteur
tactile de
veilleuse

Mode vibration

Voyant de
charge

Température

Mode silencieux

Mode vibration Mode audio

VOL-
Bouton de
mode

VOL+

Fonction
Bouton Reset

Port de

charge
Capteur de
commande
vocale

Arrièr

Bouton de mode
Mode audio : Lorsque le réveil sonne,
une musique joue.
Mode silencieux : Lorsque le réveil
sonne, il n’y aura ni son ni de vibration.
Mode vibration : Le réveil vibre.

/ Ajuster le volume d’alarme

Afficher l’heure de l’alarme
Appuyer brièvement sur le bouton pour
voir l’heure de l’alarme que vous avez
réglée. Vous pouvez régler jusqu’à
3 alarmes dans l’appli IntelliClock.
Bouton de fonction
Appuyer longuement sur le bouton de
fonction du réveil pour désactiver l’alarme
actuelle, lorsque vous vérifiez l’heure de
l’alarme.
Appuyer sur les deux boutons pendant
3 secondes pour éteindre le réveil.

Affichage de
l’heure d’alarme
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Mode de charge
Insérer le câble inclus dans le port de charge à l’arrière du réveil lapin, puis brancher l’extrémité USB dans une

source USB, comme un ordinateur portatif, un ordinateur ou un chargeur.

Il n’y a aucun bouton « marche/arrêt », une fois la charge terminée, l’horloge s’allume.

Économie d’énergie (état hors charge)
1. L’écran s’éteindra automatiquement après plus de 30 secondes d’inactivité.

2. L’appli IntelliClock se ferme automatiquement après 3 minutes d’inactivité; l’écran du réveil s’éteindra aussi. Il

faudra ouvrir de nouveau l’appli pour l’utiliser.

Régler l’alarme
1. Sélectionner l’appli IntelliClock sur votre téléphone intelligent pour régler les alarmes.

2. Vous avez le choix entre 6 sons pour chaque alarme : réveil/sieste/sommeil.

3. Appuyer brièvement sur n’importe quel bouton ou sur les oreilles de lapin pour éteindre l’alarme. Si vous ne

touchez à aucun bouton, l’alarme sonnera pendant 2 minutes et s’éteindra automatiquement.

4. Pour tous les modes d’alarme : le volume par défaut N’EST PAS réglé à PAS de son dans l’appli IntelliClock et

le bouton à l’arrière du réveil est réglé au mode audio, l’alarme sera donc audible.

Mode réveil :
10 minutes AVANT l’heure de sortir du lit, une chaleureuse lumière blanche s’allume progressivement. La lumière

devient ensuite verte et la musique joue pendant 2 minutes. La lumière verte reste allumée pendant 20 minutes,

indiquant à l’enfant qu’il peut sortir du lit.

Mode sieste :
10 minutes AVANT qu’il soit permis de sortir du lit après la sieste, une chaleureuse lumière blanche pulse Lorsqu’il

est permis de sortir du lit, la lumière devient verte et la musique joue.

Mode veille :
Lorsqu’il est temps d’aller au lit pour la nuit, la musique ou le bruit blanc joue pendant deux minutes (sauf si le

volume est éteint dans l’appli ou éteint manuellement avec le bouton à l’arrière du réveil). Une chaleureuse

lumière blanche pulse pour indiquer qu’il est l’heure de dormir. Lorsque le son est éteint, une lumière rouge reste

allumée pendant 20 minutes pour indiquer qu’il faut rester au lit.
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REMARQUE :
1. Charger complètement le réveil avant la première utilisation.

2. Charger le réveil lorsque la pile est faible pour prolonger la vie des piles.

3. Éteindre le courant une fois la charge terminée.

4. Si le réveil ne sert pas pour de longues périodes, le charger complètement pour protéger la vie de la pile.

5. Pour réduire les risques d’incendie, le réveil ne doit jamais être exposé à la pluie ou à l’humidité ni à des objets

remplis de liquides.

6. Garder ce réveil à l’écart de la lumière directe du soleil, des flammes ou de la chaleur.

7. S’assurer d’avoir un accès facile à la fiche du cordon d’alimentation pour débrancher le réveil de la prise.

8. Ne pas placer ce réveil sur une surface inégale.

9. Ne jamais tenter de retirer le boîtier de ce réveil.

PARAMÈTRE DU PRODUIT :
Article : Réveil en forme de lapin

Matériau : ABS + PC

Poids : 231 grammes

Dimensions : 4,2 po de large x 5,45 po de haut x 3,65 po de profondeur

DÉCLARATIONS DE LA FCC:
Cet appareil est conforme à la section 15 des réglementations de la FCC. Son fonctionnement est soumis aux

deux conditions suivantes :

(1) cet appareil ne doit pas causer d’interférences nuisibles.

(2) cet appareil doit accepter toute autre interférence reçue, y compris les interférences pouvant entraîner un

fonctionnement non désiré.
REMARQUE:

Cet appareil a fait l’objet de tests prouvant sa conformité aux limites imposées aux appareils numériques de

classe B, conformément à la Partie 15 des réglementations de la FCC. Ces limites sont conçues pour offrir une

protection raisonnable contre les interférences nuisibles dans des lieux commerciaux. Cet appareil génère, utilise

et est susceptible d’émettre de l’énergie à des fréquences radio. À ce titre, s’il n’est pas installé ou utilisé

conformément aux instructions, il est susceptible de perturber les communications radio. Cependant, il n’existe

aucune garantie contre ces interférences dans le cas où l’installation n’est pas conforme. En cas d’interférences

avec la réception radiophonique ou télévisuelle, qui peuvent être vérifiées en mettant l’équipement hors, puis sous

tension, l’utilisateur peut tenter de résoudre le problème de l’une des façons suivantes :

- Réorienter ou déplacer l’antenne de réception.

- Éloigner l’équipement du poste de réception.

- Brancher l’appareil sur un circuit différent de celui du récepteur.

- Contacter le revendeur ou un technicien radio/TV qualifié pour obtenir de l’aide.

Merci de votre achat!

magasins | catalogue | www.potterybarnkids.com

1.800.290.8181

Les changements ou modifications non expressément approuvés par la partie responsable 
de la conformité peuvent annuler le droit de l'utilisateur à faire fonctionner l'équipement.

L'appareil a été évalué pour répondre aux exigences générales d'exposition aux RF. L'appareil 
peut être utilisé dans des conditions d'exposition portable sans restriction.


